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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Chrtníky konaného dne 21.2.2020. 

 
 
A/ Zahájení zasedání zastupitelstva: 
 

A/1  Zasedání zastupitelstva obce Chrtníky bylo zahájeno v 19:00 hod starostkou Ivou  
Immerovou. Zasedání bylo řádně svoláno a bylo přítomno 6 členů zastupitelstva: 
Iva Immerová, Bohumila Kandrová, Pavel Koláčný, Zdeněk Kožený, Miloš Koláčný, Ondřej Augustin.  
Nepřítomen Pavel Křivčík – omluven. 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 A/2 Starostka seznámila zastupitele s programem zasedání: 
1/ Stav stromů kolem Struhy za budovou kanceláří kamenolomu (poničení budovy) – řešení 
2/ Výsledek podaného podnětu na vyčištění a zasypání Struhy (místo, kde se ztrácí voda) – Povodí Labe 
3/ Zarovnání travnatého pruhu podél zdi obory – objeven kabel na povrchu - řešení 
4/ Stavební úpravy v hospodě – obložení studených zdí palubkami  
5/ Ničení vysazených tůjí kolem odpadových nádob – řešení 
6/ Provozní záležitosti obce  
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Chrtníky schvaluje program zasedání zastupitelstva ze dne 21.2.2020.  
    Hlasování:  PRO – 6 členů zastupitelstva, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 

1/ Stav stromů kolem Struhy za budovou kanceláří kamenolomu (poničení budovy) – řešení 
Zastupitelstvo projednalo písemnou žádost od firmy EUROVIA Kamenolomy o vykácení rizikových 
stromů a posouzení stavu lesního porostu na par.č. 240/2 k.ú. Chrtníky (ve vlastnictví obce). Stromy 
se nachází u budovy a parkoviště kamenolomu a ohrožují majetek i bezpečnost zaměstnanců. Jeden 
strom už spadl a řeší se jeho odstranění. Starostka navrhla vykácet rizikové stromy odborným 
dodavatelem panem Zdeňkem Nedvědem (rizikové kácení stromů). Zároveň by vyčistil břehy Struhy 
od náletových dřevin až k mostu. Celá lokalita byla posouzena i zástupcem Povodí Labe (správce 
vodoteče), který s kácením stromů souhlasí. Vytěžené dřevo bude dodavatelem prací svezeno na 
předem určené místo a nabídnuto občanům obce k prodeji (vlastní rozřezání a úklid). Zastupitelstvo 
pověřilo starostku sepsat smlouvu o dílo na toto rizikové kácení stromů. Bude také tímto 
dodavatelem skácen rizikový strom za Pechánkovými a uschlé rizikové olše u Struhy v centru obce. 
O začátku prací budou občané informování (předpoklad březen 2020). Úklid drobných větví po 
kácení provede obec brigádně.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Chrtníky schvaluje vykácení rizikových stromů u Struhy za budovou 
kamenolomu a parkoviště (par.č. 240/2) včetně vyčištění náletových dřevin až k mostu. Pokácen bude také 
rizikový strom za Pechánkovými a uschlé rizikové olše u Struhy v centru obce. Práce budou provedeny 
dodavatelsky panem Zdeňkem Nedvědem na základě smlouvy o dílo. Zároveň zastupitelstvo zneplatňuje 
usnesení ze dne 22.1.2020 - skácení stromu u Struhy za Pechánkovými brigádně. 

Hlasování:  PRO – 6 členů zastupitelstva, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 

2/ Výsledek podaného podnětu na vyčištění a zasypání Struhy (místo, kde se ztrácí voda) – Povodí 
Labe 
Starostka podala podnět na Povodí Labe (správce vodoteče), aby vyčistilo koryto Struhy od jezu 
k malému mostku a zasypalo místo, kde se ztrácí voda (pod jezem). Bylo provedeno jednání na 
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místě se zástupcem Povodí Labe, který doporučil zasypání i vyčištění neprovádět. V místě, kde se 
ztrácí voda (těsně pod jezem) není vodní vír, takže je to pouze přirozená ztráta vody (po zasypání by 
se mohla voda ztrácet hned vedle). Zároveň by se muselo po zasypání toto místo ještě zpevnit 
kameny a tím by vznikla možnost poničení jezu (beton je ve špatném stavu). Po poradě zastupitelé 
dospěli k názoru, že se zasypání a vyčištění Struhy pod jezem nebude provádět. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Chrtníky schvaluje, že se zasypání a vyčištění Struhy pod jezem 
nebude provádět.   

Hlasování:  PRO – 6 členů zastupitelstva, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 

3/ Zarovnání travnatého pruhu podél zdi obory – objeven kabel na povrchu - řešení 
Při vyčištění a zarovnání travnatého pruhu podél zdi obory (kvůli sekání trávy sekačkou) byl objeven  
kabel ležící na povrchu mezi lampami veřejného osvětlení. Zastupitelé se dohodli, že je nutné 
nechat tento kabel posoudit odborným elektrikářem. Pokud bude kabel nefunkční, bude odstraněn. 
Pokud bude kabel funkční, bude provedeno jeho zakopání (dle doporučení odborníka).  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Chrtníky schvaluje posouzení objeveného kabelu na povrchu u zdi 
obory a to odborníkem – elektrikářem. Poté bude kabel buď odstraněn, nebo zakopán (dle doporučení 
odborníka).   

Hlasování:  PRO – 6 členů zastupitelstva, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 

4/ Stavební úpravy v hospodě – obložení studených zdí palubkami  
Starostka seznámila zastupitele s návrhem obložit studené zdi v hospodě palubkami. Zastupitel 
Ondřej Augustin navrhl, že by se toto zateplení nemělo dělat, ale spíše by se mělo přemýšlet o 
celkové rekonstrukci hospody. Navrhl, aby se nejdříve provedlo natažení nové elektroinstalace za 
zmiňovaným palubkovým obložením. Po diskuzi bylo hlasováno.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Chrtníky schvaluje obložení studených zdí v hospodě palubkami a to 
dodavatelsky. Starostka dojedná práce s truhlářem Jaroslavem Petrem.  

Hlasování:  PRO – 4 členové zastupitelstva (Iva Immerová, Bohumila Kandrová, 
Miloš Koláčný, Pavel Koláčný), PROTI – 2 (Ondřej Augustin, Zdeněk Kožený), 
ZDRŽEL SE – 0 

 
 5/ Ničení vysazených tůjí kolem odpadových nádob – řešení 

Starostka seznámila zastupitele s ničením nově vysazených tůjí kolem odpadových nádob. K těmto 
tůjím chodí vykonávat potřebu občané konzumující v hospodě. Po diskuzi bylo domluveno, že 
zastupitelé budou upozorňovat tyto občany o nevhodnosti jejich konání a apelovat na dodržování 
správných hygienických návyků (používání toalet). 

 
6/ Provozní záležitosti obce 

 Zastupitelé se dohodli na ořezání větví malých vrb kolem Struhy + vrba u č.p. 6 – zařídí Pavel 
Koláčný. 

 Zastupitelé se dohodli na ořezání větví 2 javorů za garáží obecního úřadu – narostlé větve 
ohrožují kabel obecního rozhlasu – zařídí Ondřej Augustin. 

 Zastupitelé projednali rozřezání a úklid složených stromů za obecním úřadem – bude 
provedeno brigádně. 

 Zastupitel Zdeněk Kožený řeší úpravy www.stránek obce tak, aby byly v souladu s novým 
zákonem. 

 Starostka seznámila zastupitele se schváleným odstřelem přemnožených nutrií kolem 
Chrtnického rybníka – odstřel bude provádět Myslivecký spolek Choltice. O začátku akce 
budou obec i občané informováni. 

 Zastupitelé se dohodli na úpravě budovy úřadu – opláštění pruhu zdi u země „marmolitem“ 
– starostka připraví finanční předpoklad, bude provedeno na základě „dohody o provedení 
práce“. 

http://www.stránek/


 Na základě podnětu obce byla doplněna značka „zastávka“ u autobusové zastávky 
(chybějící). Je to v kompetenci Správy a údržby silnic PK. Značku budou ještě posouvat a 
vymění i značku na druhé straně silnice – za stejný typ. 

 Zastupitelé se dohodli na opravě budky veřejného osvětlení, případně pořízení celé nové 
budky – starostka to zařídí. 

 Starostka informovala zastupitele o neúměrně dlouhém procesu domluveného bezplatného 
převodu pozemků podél silnice pod chodníky z Pardubického kraje na obec. Starostka se 
snaží proces urychlit, bohužel marně. 

 Starostka seznámila zastupitele o výměně stavidla za nové na jezu na Struze. Stavidlo vymění 
městys Choltice jako vlastník vodního díla v letošním roce spolu s údržbou malého úseku 
náhonu od stavidla k malému rybníčku. 

 Starostka a místostarostka zabezpečí výměnu uschlých tůjí vedle nádob na odpad. 

 Zastupitelé si připomněli nutnost dokončení akcí z loňského roku: 
- doplnit povrch malého mostku kamínkem v pryskyřici – provede Miloš Koláčný 
- dotřít trám na pergole před hospodou – provede Pavel Koláčný 
- zarovnat římsy mostu a doplnit je okapničkami, zabezpečit obnažené kabely od 

veř. osvětlení pod mostem – brigádně 
- zazdění výklenku vedle schodů nahoru na obecní úřad a probourání dveří zevnitř 

garáže - brigádně 
 
 

Starostka ukončila zasedání zastupitelstva v 20:30 hod. 
 
 
Přílohy zápisu:  1/ Prezenční listina 
   2/ Žádost EUROVIA Kamenolomy, a.s. 
 
Zápis vyhotoven dne:  21.2.2020 
Zápis vyhotovil:  Iva Immerová  ___________________ 
Zápis ověřil:   Bohumila Kandrová ___________________ 

Ondřej Augustin ___________________ 
Schválila starostka:  Iva Immerová  ___________________ 
 
 
 
Vyvěšeno na úřední desce: 22.2.2020 
Sejmuto z úřední desky:          


